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In 2021 is de nota grondbeleid vastgesteld. Hierin wordt beschreven wat het beleid is op het gebied 

van gronden in eigendom van de gemeente. In dit beleidsstuk, bij uitgifte en beheer, staat: “onder 

niet functioneel gemeentebezit wordt verstaan (agrarische) gronden, groenstroken die geen 

onderdeel uitmaken van strategisch grondbezit of gemeentelijke groenstructuur” In de tabel die volgt 

met de uitgangspunten voor uitgifte en beheer staat vervolgens niets over gronden met agrarische 

bestemming. Verder is er in de nota grondbeleid niets terug te vinden over uitgangspunten die de 

gemeente hanteert met betrekking tot landbouwgronden in eigendom van de gemeente. Over 

prijsbepaling is te vinden: “De huidige huurprijs (per 1-1-2021) bedraagt € 3,02 per m2 per jaar” Wij 

willen hier graag het volgende over weten:  

Welke landbouw percelen zijn in eigendom van de gemeente Goirle?  

Verloopt de pacht via directe overeenkomsten of via een pachtbank?  

Worden gronden in geliberaliseerde pacht uitgegeven? Zo nee waarom niet? 

Wat is de huurprijs voor agrarische gronden, hoe wordt deze vastgesteld?  

Wat is de opbrengst van de pacht van agrarische gronden? Kan daar een overzicht van gegeven 

worden over de laatste jaren? 

Wat zijn de criteria voor het gebruik/de pacht van landbouwgronden in eigendom van de 

gemeente?  

Geeft de gemeente Goirle groenstroken aan inwoners of aan derden uit gebruik? 

Wat zijn daar opbrengsten voor de gemeente?  

Gemeente Goirle had altijd een aandeel in de TWM. Is dat nog zo? Kan er aangegeven worden in 

welk aandeelverhouding? 

Klopt het dat Brabant Water het waterleidingbedrijf over neemt of over heeft genomen? Kan er 

inzicht worden gegeven in deze overname inclusief financiën hieromtrent? 

Klopt het dat TWM nog altijd veel gronden in bezit heeft? Hoeveel natuur en bos, golfterrein en 

landbouwgronden heeft TWM? 

Hoe worden de gronden van TWM verpacht? Graag krijgen we hier ook duidelijke inzage in.  

Kan er inzicht gegeven worden in de waardering van de gronden (natuur, golfbaan, landbouw) en 

hoe deze waardering tot stand is gekomen. 

Bent u het met ons eens dat de waardering ook van belang is voor de gemeente Goirle?  

  


